
Školní časopis MH – MegaHit ... aneb o škole po škole, M.Horákové 258 v Hradci Králové 
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Pojďte fandit 

s námi! 
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čínsky:    第二十四届冬季奥林匹克运动会   

113
Takový je časový posun. 

V Pekingu je o 7 hodin více 

než u nás. 

Na olympiádě bude Českou 

republiku reprezentovat 

113 sportovců. 

Olympijské hry v Pekingu 

přivítají 2892 sportovců. 
Sportovci poměří své síly 

v patnácti různých sportech. 

Pořadatelé v Pekingu 

rozdají 109 sad medailí. 

 

Zimní olympiáda 

v číslech, naši 

sportovci  

(str. 2,3) 

 

Rozhovor 

s Martinem 

Černíkem 

(str. 4,5) 

Anketa: 

„Budete fandit?“ 

(str. 6,7) 

Blesková soutěž 

o trička 

z olympijské kolekce 

(str. 8) 
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Tyhle tváře určitě znáte! 

Už jsou v Pekingu a chystají 

se na svůj závod. 

Michal Březina 
krasobruslení 

Ester Ledecká 
snowboarding, alpské lyžování 

Martina Sáblíková 
rychlobruslení 

Markéta Davidová 
biatlon 

Michal Krčmář 
biatlon 

Šárka Pančochová 
snowboarding 

Pojďte (nejen jim) fandit s námi!!! 
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Jaké vzpomínky na základní školu se Vám vybaví 
jako první?  
Na základku mám pěkné vzpomínky, protože jsme 
hodně sportovali a s kámoši byla dobrá zábava ve 
škole i tady na sídlišti.  
Vzpomenete si na nějaké učitele, kteří Vás učili?  
Třídní učitelku jsme měli Milbergerovou, vzpomínám si 
na pana učitele Nováčka, ten byl tehdy hodně mladý. 
Pak si taky vzpomínám na pana ředitele Diviše…  
Jaký byl Váš nejoblíbenější předmět?  
Vždycky jsem měl rád tělocvik a hudebku, pak ještě 

taky dílny, pořád jsme něco vyráběli. 

Co Vás naopak na škole nebavilo?  
Vím, že jsem měl trochu problémy s úkoly, abych na ně nezapomínal, takže takové to pečlivé plnění školních 
povinností mi úplně nešlo… Ale nakonec jsem se to vždycky nějakým způsobem doučil. 
Víme, že od malička milujete jízdu na skateboardu. Jezdíte i dneska? Nebo už jen snowboard?  
Na skateboardu jezdím pořád. Třeba tady ve skate parku v Šimkových sadech, je tam výborný trenér Bery (pozn. 
Ondřej Bery Bernkraut). Kdyby tady byli nějací žáci, kteří by to chtěli vyzkoušet, jsou vřele vítáni, je to opravdu 
skvělé místo. Jinak jsem na skateboardu začínal právě tady na sídlišti, před domem jsme měli takový malý kopeček, 
tam jsme to s kamarády začali sjíždět a tak to asi všechno začalo. 
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Jezdíte i na lyžích? Třeba se svými dětmi?  

Nelyžuji, nemám lyže a špatně bych svoje děti učil něco, co sám 

neumím. Takže moje dcery jezdí od malička také na snowboardu.  

V jednom rozhovoru jste řekl, že snowboarding je vlastně 

takový tanec na sněhu. Umíte tančit? Chodil jste do 

tanečních?  

V dětství jsem tancoval v taneční škole u manželů Krtičkových… 

Tam jsem asi získal ty pohybové základy, které se mi pak na 

snowboardu hodily. Ale do klasických tanečních jsem nechodil. 

Jste první český snowboardista, který se nominoval na 

olympijské hry. Jak na tehdejší účast vzpomínáte?  

Kvalifikace na olympiádu tehdy trvala asi rok a půl, v rámci ní jsem 
odjel spoustu závodů a bylo to do poslední chvíle napínavé. Dostat 
se na olympiádu bylo nesmírně těžké a mně se to podařilo potvrdit 
až v úplně posledním závodě. Byl to pro mě takový malý velký 

zázrak a obrovská odměna, měl jsem tenkrát ohromnou radost. 

Kterého sportovce z české výpravy letos tipujete na 

medaili?  

Popravdě, abych se přiznal, jsem v posledních měsících 

v takovém shonu, že ani nevím, kdo všechno tam letí.  

Co byste popřál všem sportovcům?  

Přál bych jim, aby si dobře zasoutěžili, aby vyhráli nějakou 

medaili, a hlavně aby se v pořádku vrátili domů. 

Liší se atmosféra na olympiádě od jiných závodů?  

Olympiáda je monstrózní akce, všichni sportovci bojují za své 
země ve svých barvách a jednotném oblečení, atmosféra je určitě 
jiná a hlavně je jinak vnímána všemi okolo. Olympiády a zde 
prezentovaných sportů a sportovců si všimnou i lidé, kteří jinak 
ten konkrétní sport vůbec neznají a nezajímají se o něj. Takže je 
to nejlepší šance ukázat se světu. 
V neděli 30. ledna odlétáte do Pekingu. Co Vás tam čeká?  

Odlétám již na čtvrtou olympiádu jako trenér Šárky Pančochové, 

která letos bude soutěžit rovnou ve všech třech freestylových 

disciplínách – Slopestyle, Big Air a U-rampě. Což je unikátní 

trojkombinace, kterou ještě nikdo v historii nejel. Věřím, že má 

šanci na pěkné umístění, moc bych jí to přál.  

 

Moc děkujeme 

za milý rozhovor, 

budeme fandit!!! 



                                                                                                                                     

6 
 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dana 

Půhoná 

zástupkyně  

pro I. stupeň 

Marcela 
Kvasničková 

knihovnice 

Zuzana 

Hudousková 

2.B 

Věra 

Kokrdová 

4.A 

Ivana 

Kušnírová 

3.C 

OH budu samozřejmě sledovat. Fandím našim sportovcům. Mojí největší favoritkou je Ester Ledecká, ale medaile přeji 

všem. Obdivuji vytrvalost Martiny Sáblíkové, naše biatlonisty, hokejisty a hokejistky... Hlavně jim přeji, aby hry absolvovali 

bez zranění. Také bych nám přála, aby nás sportovci motivovali a "vyhnali" ven – chodit, běhat, bruslit, lyžovat, prostě se 

hýbat, budeme se cítit dobře a budeme mít dobrou náladu. ☺️ 

OH pravidelně sleduji, pokud mi to dovolí čas, ale 
protože budou jarní prázdniny, tak se těším, že 
uvidím hodně soutěží. Těším se hlavně na 
sjezdové lyžování, biatlon, ale určitě budu sledovat 
disciplíny, kde jsou naši olympionici a bez ohledu 
na šance získat medaile jim budu fandit. 
Na medaile tipuji Ester Ledeckou na snowboardu 
a možná ve sjezdu, Martinu Sáblíkovou v 
rychlobruslení, Šárku Pančochovou na 
snowboardu, nějaká medaile by mohla být i 
biatlonu, zejména u žen - Markéta Davidová a 
štafeta.  

 

 

 

OH určitě budu 

sledovat v televizi. 

Fandit budu všem 

českým 

sportovcům. Už se 

moc těším! Jsem 

tzv. gaučový 

sportovec tělem     

a duší. 😀. 

 

 

OH sleduji… Jinak pasivnímu sportu moc nedám, ale 

olympiáda je speciální. Vždycky u toho vzpomínám i na ty 

předchozí a vybavují se mi úspěchy. NAŠICH. A že jich bylo. 

OH sleduji pokaždé s velkým zájmem. Neváhám 

kvůli našim sportovcům vstávat i v noci. 🙂 

Fandím všem. Můj tip na medaili: Martina 
Sáblíková, Ester Ledecká, Markéta Davidová. 

 
Koho tipuji na medaili? To je těžké.  

Záleží taky, kolik jich zůstane 

negativních. Ale myslím, že tak tři 

medaile mít budeme. A všechny od žen. 

Kdyby měla zdravé nohy Eva Samková, 

mohly by být čtyři. Tipuju: Ester Ledecká 

zlato na snowboardu, Markéta Davidová 

stříbro v biatlonu, a Martina Sáblíková 

bronz. Trochu doufám v překvapení 

hokejistů, i když v tomto případě mi asi 

zbydou zase jenom vzpomínky na 

nepřekonatelné Nagano. 
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Ondřej 

Fajfr 

ředitel školy 

Oldřich 

Nováček 

učitel TV 

Soňa 

Nováčková 

vychovatelka 

Pavlína 

Drašnarová 

učitelka,  
výchovná poradkyně 

Mirka 

Skrbková 

učitelka cizích 

jazyků 

  

Olympijské hry sledovat 

budeme, naštěstí máme v té 

době jarní prázdniny, tak na 

sledování bude i čas. Nejvíce 

prožíváme a fandíme při 

biatlonu. Ale držíme pěsti všem 

našim sportovcům a máme 

radost, když se na stupně vítězů 

dostanou naši. 

Na medaili tipujeme Ester 

Ledeckou a Martinu Sáblíkovou. 

 

OH vždy sleduji s nadšením, našim 

sportovcům budu určitě fandit. Od 

dětství jsem velký fanoušek zimních 

sportů. Obě mé děti hrají závodně hokej, 

olympiádu budeme určitě sledovat 

společně. Medaili podle mě získá Ester 

Ledecká na snowboardu. 

 

Našim olympionikům vždy fandím. Zimní 

sporty mám ráda už od dětství. Ráda se 

dívám na biatlon, klasiku i bruslení na 

běžkách. Sjezdové lyžování je taky super, 

jenom mám u telky šílený strach a modlím 

se, aby všichni tou rychlostí formule dojeli 

do cíle v pořádku. Já na svahu totiž celý 

život přibržďuju . Hokej… musím dělat, 

že mě baví a občas kouknout, kdo vůbec 

hraje. Jako ženě je mi to fuk, ale nemohu 

si rozházet budoucího zetě, tak zkrátka 

 

 

 

OH sleduji pokaždé velmi ráda. Je to velký 
sportovní svátek nejen pro sportovce, ale i pro 
nás diváky. Nejraději fandím lyžařům, 
snowboardistům, krasobruslařům a hokejistům.  
Na medaili tipuji Ester Ledeckou, Martinu 
Sáblíkovou, Markétu Davidovou a Michala 
Krčmáře. Moc bych ji přála i hokejistům. Mrzí mě, 
že o medaili nemůže ve snowboardcrossu 
bojovat Eva Samková kvůli svému zranění.  
 

musím předstírat, že mě zajímá, 

kam zrovna letí puk. Tip na 

vítěze? Vyhrát by mohla slečna 

Ledecká, ale je mi to vcelku jedno. 

Ať prostě vyhraje ten nejlepší!!!  
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________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Odpovědi na soutěžní otázky a jakékoliv dotazy nám odesílejte na adresu redakce@zshorakhk.cz.  

Uzávěrka bleskové soutěže je 2.2.2022. 

Reportéři: Adam Urbánek, Adéla Rýznarová, Alžběta Vrbová, Amálie Marešová, Filip Renner, Jakub Exner, Jakub Mizera, 

Karolína Hošáková, Karolína Svobodová, Kateřina Guzková, Lili Helena Doležalová, Linda Smutková, Lucie Havlová, 

Marek Štefanik, Markéta Pospíšilová 

Korekce: Redaktoři časopisu MH 

Moc děkujeme všem učitelkám, učitelům i dalším dospělákům, kteří s námi ochotně spolupracovali a pomohli nám tak 

vytvořit tento časopis. Také moc děkujeme za zaslané příspěvky, které jsme mohli zveřejnit. 

Speciální poděkování patří všem našim rodičům, kteří nám bez zaváhání pomohli a vyšli vstříc, kdykoliv bylo potřeba. 

 

MOC DĚKUJEME! Redaktoři časopisu MH                  FANDĚTE S NÁMI!!!   
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